

Spyros PAPADATOS (Moderator / Modérateur)



Chair of the Advisory Council on Youth

Président du Conseil consultatif sur la jeunesse

Spyros Papadatos is a passionate young European, born in Greece, and currently living in Belgium. He has been shaped by international mobility and considers himself primarily an active European citizen. He was the president of the European Students' Forum for 2018-2019; since 2020 he is a member of the Advisory Council on Youth (AC) of the Council of Europe, and currently he is the AC Chairperson. He has been co-leading the climate crisis portfolio within the AC and is currently chairing the drafting group of the Council of Europe Committee of Ministers Recommendation on young people and climate action. He holds a Master in European Studies from KU Leuven and he currently works as Secretary General of Rural Youth Europe.

Spyros Papadatos est un jeune Européen passionné, né en Grèce et qui réside actuellement en Belgique. Il s'est formé par le biais d'une mobilité internationale et se considère avant tout comme un citoyen européen actif. Il a été président du Forum des étudiants européens en 2018-2019 ; depuis 2020, il est membre du Conseil consultatif pour la jeunesse (CCJ) du Conseil de l'Europe, dont il est actuellement le président. Il a codirigé le dossier de la crise climatique au sein du CC et préside actuellement le Groupe de rédaction de la Recommandation du Comité des Ministres du Conseil de l'Europe sur les jeunes et l'action climatique. Il est titulaire d'un master en études européennes de la KU Leuven/Louvain et occupe actuellement le poste de Secrétaire Général de « Rural Youth Europe ».